
Protokół  Nr  76 / 2010
 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji 

odbytego w dniu 19 sierpnia 2010 roku.

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy Celestynów.

W  posiedzeniu  udział  wzięło  7  członków  Komisji  oraz  zaproszeni  goście  wg  listy 

obecności. 

Przedstawiciele Urzędu Gminy: Skarbnik – Agnieszka Kurek.

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji - Piotr Rosłoniec.  

  Proponowany porządek posiedzenia:

1.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia KFiI

2.Opiniowanie uchwał na najbliższą sesję RG.

3. Sprawy różne.

Radny Bogdan Wójcik wnioskował aby w punkcie opiniowanie uchwał dodać jeszcze 

uchwały oświatowe z uwagi na to, że Komisja Oświaty nie mogła się odbyć.

Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący Komisji Piotr Rosłoniec wnioskował, aby sprawy różne znalazły się w 

punkcie drugim.

Wniosek został przyjęty.

Ad.pkt 1.
Protokół  z  ostatniego  posiedzenia  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  został  przyjęty 

jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Prezes  fundacji  ,,Tafajnafundacja”  przedstawił  szczegóły  odnośnie  przejęcia  przez 

fundację w użytkowanie nieruchomości położonej we wsi Ponurzyca. Wyjaśnił, że fundacja 

interesuje  się  obiektem  między  innymi  ze  względu  na  dobrą  lokalizację.  Fundacja 



proponuje 30 letni okres dzierżawy. Na razie nie ma wyceny budynku. Trudno w tej chwili 

określić koszty. Prezes wyjaśnił także sprawę Latowicza i Stoczka Łukowskiego.

Sołtys sołectwa Ponurzyca  poinformował, że odbyło się spotkanie prezesa fundacji  z 

mieszkańcami wsi Ponurzyca. Sołectwo nie podjęło uchwały w tej sprawie. Sołtys dodał, 

że  działka,  na  której  stoi  nieruchomość  ma  powierzchnię  5000  m.  Budynek  jest 

wykorzystywany jako świetlica wiejska.

Komisja  wnioskowała  o  przygotowanie  dobrego  klimatu  i  zorganizowanie  kolejnego 

spotkania z mieszkańcami Ponurzycy i przedstawicielami fundacji:,,Tafajnafundacja” a w 

dalszej kolejności przeprowadzenie konsultacji społecznych.

Wniosek został przyjęty.

Ad.pkt 3.
Opiniowanie uchwał na najbliższą Sesję.

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budżecie  na  2010  rok,  

projekt Nr 1.

Projekt omówiła Pani Skarbnik.

Komisja zaopiniowała projekt negatywnie. (6 przeciw, 1 wstrzymujący).

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budżecie  na  2010  rok,  

projekt Nr 2.

Projekt omówiła Pani Skarbnik.

Komisja  wnioskowała  o  dokonanie  następujących  zmian  do  projektu  Nr  2  w  sprawie 

dokonania zmian w budżecie: Kwotę 5000 zł przeznaczoną na modernizację serwera w 

Urzędzie Gminy zmniejszyć o:  1000 zł z przeznaczeniem na remont ulicy Radzińskiej w 

Celestynowie  oraz  o  kolejne  1000  zł  z  przeznaczeniem na  remont  ulicy  Radosnej  w 

Dąbrówce.  Limit  kredytu krótkoterminowego pozostawić w dotychczasowej  kwocie czyli 

200 tys zł. Komisja czeka na sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze.



Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja  wnioskowała  o  przedstawienie  Radnym  na  najbliższej  Sesji  kopii  umowy 

factoringu dotyczącego realizacji termomodernizacji Zespołu Szkół.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz ze zmianami pozytywnie.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budżecie  na  2010  rok,  

projekt Nr 3.

Projekt omówiła Pani Skarbnik.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. (jednogłośnie za).

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  316/10  Rady  Gminy  

Celestynów z dnia 12 lipca 2010 roku w sprawie określenia zakresu i formy informacji o  

przebiegu wykonania budżetu Gminy Celestynów za I półrocze. 

Projekt omówiła Pani Skarbnik.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. (jednogłośnie za)

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie   zatwierdzenia  projektu  nr  KL/08403/10/7.3 

"Celestynowska  Akademia  Tańca!  Innowacyjny  program  aktywnego  przeciwdziałania  

wykluczeniu społecznemu dzieci i  mlodzieży w Gminie Celestynów". 

Projekt omówiła Pani Skarbnik.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. (jednogłośnie za)

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  nr  KL/08401/10/7.3  



"Letnia  Akademia  Dziecka  w  Celestynowie!  Program  przeciwdziałania  wykluczeniu  

społecznemu dzieci z wiejskiej gminy Celestynów. 

Projekt omówiła Pani Skarbnik.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. (jednogłośnie za)

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  utowrzenia  oddziałów  dwujęzycznych  w 

Gimnazjum  im.  por.  J.  Czumy  "Skrytego"  wchodzącym  w  skład  Zespołu  Szkół  w 

Celestynowie ul. Św. Kazimierza 55 oraz zmiany nazwy gimnazjum. 

Komisja  wnioskowała  o  wprowadzenie  do  uzasadnienia  projektu  uchwały  w  sprawie 

utworzenia oddziałów dwujęzycznych w Gimanzjum w Celestynowie informacji o skutkach 

finansowych tego przedsięwzięcia oraz przedstawienie na Sesji szczegółów dotyczących 

tego projektu.

Wniosek został przyjęty 4 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. (jednogłośnie za).

Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i  

punktów przedszkolnych dla których organem prowadzącym jest Gmina Celestynów.

Komisja  wnioskowała  o  przygotowanie  przez  Wójta  kompleksowych  rozwiązań 

zastrzeżeń,  na  które  zwraca  uwagę  NIK  we  wnioskach  pokontrolnych  dotyczących 

placówek przedszkolnych w gminie Celestynów.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja wnioskowała o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja  wnioskowała  o  wyjaśnienie  na  najbliższej  Sesji  co  dzieje  się  z  Punktem 

Predszkolnym w Pogorzeli. Kiedy będzie on otwarty. 



Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozłożenia  na  raty  należności  pieniężnej  i  

umorzenia odsetek ustawowych.

Komisja  wnioskowała o dostarczenie przez Wójta protokołu ze spotkania z dłużnikami 

solidarnymi  Haliną  Piasecką,  Danielem  Piaseckim  i  Piotrem  Piaseckim,  w  którym 

zobowiązali się oni do zapłaty należności głównej do 31 marca 2011 roku.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja wnioskowała o zdjęcie projektu z porządku obrad.

Wniosek został przyjęty.

Komisja  wnioskowała  o  przygotowanie  na  najbliższą  Sesję  przesunięcia  środków  w 

kwocie  18  000  zł  na  remont  budynku  Szkoły  w  Podbieli  z  pozostałych  w  paragrafie 

inwestycyjnym środków przeznaczonych na współfinansowanie zadania budowy ronda w 

Dąbrówce.

Wniosek został przyjęty.

                                                            Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji

                                                                                 Piotr Rosłoniec

Sporządziła:

Katarzyna Świderska




